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عقیلی: ایجاد 
فشار روی تیم ملی 

منصفانه نیست
هــادی عقیلــی مدافــع پیشــین تیم 
ملــی فوتبــال دربــاره اینکــه آیــا تیــم 
ملــی می توانــد در جــام ملت هــای 
آســیا شــانس اول قهرمانــی باشــد، 
ینکــه  یــد: »ا یــن طــور می گو ا
خودمــان را شــانس اول بدانیــم 
قطعــاً فشــار را بــه ســمت کادر 
فنــی و بازیکنــان بــرده و در واقــع 
خودمــان را گــول زده ایــم. مــا چنــد 
دهــه اســت کــه در جــام ملت هــا 
قهرمــان نشــده و در خیلــی از 
دوره هــا فقــط بــه صعــود از مرحلــه 
گروهــی بســنده کرده ایــم. بــه نظــر 
مــن ایجــاد فشــار روی تیــم ملــی 
بــرای قهرمانــی در جــام ملت هــا 
عاقلانــه و منصفانــه نیســت. در 
کنــار تیم هایــی مثــل کــره جنوبــی، 
ژاپن، عربستان و استرالیا شانس 
قهرمانــی داریــم، ولــی کارمــان 
خیلــی ســخت اســت و قهرمانــی 
در جــام ملت هــا بســتگی بــه خیلی 
چیزهــا از جملــه قرعــه خــوب در 

مرحلــه حذفــی دارد.« 
گل گهــر  ل  تبــا فو تیــم  بــی  مر
سیرجان با اشاره به قهرمانی های 
تیــم ملــی در آســیا می گویــد: 
»البتــه مــا نبایــد فرامــوش کنیــم 
کــه معمــولاً در تورنمنت هــای 
فقــی  مو د  عملکــر نــی  لا طو
نداشــتیم و اگــر ســه بــار قهرمــان 
آســیا شــدیم دلیلــش ایــن بــود کــه 
از لحاظ زیرساخت های فوتبالی و 
ســخت افزاری از کشــورهای دیگــر 

جلوتــر بودیــم.«

 
احمدزاده: امثال 

قلعه نویی دست به 
جوانگرایی نمی زنند

بی  ســرمر ده  حمــدزا ا محمــد 
پیشــین تیــم فوتبــال ملــوان درباره 
بازی هــای دوســتانه تیــم ملــی برابر 
بلغارســتان و آنگــولا می گویــد: 
ــم  »مــا سال هاســت کــه نمی توانی
بــا تیم هــای مطــرح و پرقــدرت 
دنیــا بــازی دوســتانه انجــام دهیــم 
و دلایلــش هــم روشــن اســت، 
ولــی فکــر می کنــم ایــن دو بــازی 
دوســتانه برای تیم ملی بد نیســت 
و حداقــل کادر فنــی می توانــد 
را  کتیک هــای موردنظــرش  تا
مــرور کــرده و نســبت بــه وضعیــت 
گاهــی بیشــتری  بازیکنــان هــم آ

پیــدا کنــد.« 
و دربــاره تفکــرات ســرمربی  ا
تیــم ملــی ایــن طــور می گویــد: 
»مــن معتقــدم قلعه نویــی فعــلاً 
نمی توانــد ایــن کار را انجــام دهــد، 
چــون ابتــدا بــه ایــن نیــاز دارد کــه 
خــودش را اثبــات کنــد. اگــر یــک 
نفــر مثــل برانکــو ســرمربی تیــم 
ملــی بــود و مقبولیــت همگانــی 
داشــت، می توانســت ایــن کار را 
انجــام دهــد ولــی امیــر قلعه نویــی 
ابتــدا بایــد ایــن را ثابــت کنــد کــه 
بی جهــت ســرمربی تیــم ملــی 
نشــده اســت و ایــن موضــوع بــا 
نتیجــه گرفتــن حاصــل خواهــد 
نــی  بیا مر معتقــدم  مــن  شــد. 
مثــل امیــر قلعه نویــی دســت بــه 
جوانگرایــی نمی زننــد، چــون در 
گذشــته هــم شــاهد بودیــم کــه 
چنیــن مربیانــی بــا بازیکنــان بــزرگ 
و ســتاره کار کرده انــد و معمــولاً 
در تیم هایــی فعالیــت داشــته اند 
کــه از لحــاظ مالــی شــرایط بســیار 
خوبــی داشــته اند. مربیانــی مثــل 
مــن، غلامحســین پیروانــی، مجید 
جلالــی یــا محمــد مایلی کهــن بــه 
جوان هــا میــدان می دادیــم. شــما 
نمی توانیــد انتظــار داشــته باشــید 
کــه قلعه نویــی در تیــم ملــی و در 
ایــن شــرایط دســت بــه جوانگرایــی 

بزنــد.«

 zمصاحبه

تیم فوتبال صنعت نفت آبادان فصل گذشته 
با مشکلات عدیده ای روبه رو بود و علاوه 
بر جابه جایی زیادی که این تیم در کادر 
مدیریتی و فنی خود داشت، زردپوشان 
آبادانی با چالش های بسیار مالی هم مواجه 
بودند. مشکلات صنعت نفت تا چند روز 
قبل از شروع فصل جدید هم ادامه داشت 
به حدی که آبادانی ها خیلی دیر برای لیگ 
بیست وسوم آماده شدند. عبدالله ویسی 
که در چند بازی آخر لیگ پارسال موفق 
شده بود صنعت نفت را در لیگ برتر حفظ 
کند، برای فصل جدید قول داد در صورتی 

که بودجه مناسبی برای تیم مشخص شود، 
شرایطی را فراهم می کند که آبادانی ها دیگر 
دغدغه ای برای سقوط به لیگ دسته اول 
نداشته باشند. صنعت نفت در چهار بازی 
ابتدایی خود در لیگ بیست وسوم دو باخت، 
یک برد و یک مساوی داشته و چهار گل زده 
و هشت گل دریافت کرده است که نشان 
می دهد عملکرد این تیم در فاز دفاعی و 
خط دروازه خوب نبوده است و ظاهراً خاطر 
آبادانی ها امسال هم خیلی آسوده نخواهد 
بود. طلایی پوشان آبادانی برای لیگ پیش 
رو بودجه ای 130 میلیاردی داشتند که از این 

مبلغ چیزی حدود 90 میلیارد را صرف خرید 
بازیکن و تقویت تیم کردند. غیر از بازیکنانی 
که باشگاه صنعت نفت از لیگ دسته اول 
جذب کرد و همه آنها ناآشنا و نفراتی جوان 
بودند، این تیم سه بازیکن عراقی هم در 
روزهای آخر نقل وانتقالات به خدمت گرفت. 
در چهار هفته گذشته و نمایشی که از صنعت 
نفت دیدیم، این موضوع به چشم می خورد 
که با توجه به خروجی های زیادی که این 
تیم در پایان فصل گذشته داشت، نفتی ها 
برای لیگ بیست وسوم تنها دو بازیکن لیگ 
برتری جذب کرده اند و ممکن است اصرار 

کادر فنی و بویژه عبدالله ویسی روی بازیکنان 
لیگ های دسته اول و دوم و تجربه کم آنها در 
کوران لیگ برتر مشکل ساز شود. فهد طالب 
)دروازه بان(، عباس قاسم )مدافع( و علی 
یوسف )مهاجم( سه بازیکنی هستند که در 
لیست خارجی های صنعت نفت قرار گرفتند. 
فهد طالب که به تازگی به اردوی تیم ملی 
عراق هم دعوت شده است، در چهار بازی 
گذشته هشت گل دریافت کرده و نتوانسته 
خیال عبدالله ویسی را درون دروازه راحت 
کند. این در حالی است که دو عراقی دیگر 
صنعت نفت هم چیز خاصی در چهار بازی 

گذشته نشان ندادند. باید منتظر ماند و دید 
بعد از تعطیلی مسابقات لیگ، خریدهای 
جدید صنعت نفت، بویژه عراقی های این تیم 
که مدیران باشگاه صنعت نفت امید زیادی 
به آنها دارند، می توانند انتظارات را برآورده 

کنند یا خیر و هواداران آبادانی این فصل هم 
روزهای سختی را تجربه می کنند، آنهایی که 
در چهار بازی گذشته خیلی از شرایط تیم 
محبوب شان راضی نیستند و چشم به روزها 

و هفته های آینده دارند.

نگاهی به نقل و انتقالات صنعت نفت

فقط دو بازیکن لیگ برتری

هوشنگ نصیرزاده:

باشگاه سپاهان دور زدن قانون را تدبیر می داند

نصیرزاده مدیرعامل باشگاه تراکتور می گوید: »فرجه زمانی را خیلی خوب 
زمان بندی و طرفین صحبت کردند. باشگاه های شاکی معتقد بودند که سپاهان 
قانون سقف قرارداد را رعایت نکرده است و در قراردادهای دو ساله، مبلغ 
قرارداد فصل های اول و دوم با همدیگر فاصله زیادی دارند. باشگاه سپاهان 
در این مورد گفته »تدبیر کردیم که اسمش دور زدن مقررات نیست«، بعضی 

اسناد و مدارک را کمیته انضباطی و باشگاه ها ارائه کردند که پاسخ دادند.«

محمدرضا ساکت

 به دور از کنایه ها به فکر ارتقای فوتبال باشیم

محمدرضا ساکت مدیرعامل باشگاه سپاهان در پایان جلسه رسیدگی کمیته 
انضباطی می گوید: »جلسه کمیته انضباطی برگزار شد. بنابر تأکید ریاست جلسه 
قرار شد از محتوای جلسه، مبانی مطرح شده، دیدگاه های طرح شده و... هیچ عزیزی 
صحبت نکند. من امیدوارم در سال اولی که این دستورالعمل ها و ریل گذاری های 
جدید اتفاق می افتد به ارتقای فوتبال باشگاهی و ملی ایران منتج شود و دور از همه 
مطالب، مسائل، تحلیل ها و کنایه ها شاهد ارتقای فوتبال ملی و باشگاه مان باشیم.«

وکیل پرسپولیس:

همه باشگاه ها موظف به رعایت قوانین هستند

هومن هدایتی وکیل باشگاه پرسپولیس درباره جلسه کمیته انضباطی می گوید: 
»همان طور که تدوین مقررات مالی موجب عدالت و جوانمردی در فوتبال می شود؛ 
قطعاً نادیده گرفتن آن هم موجب نقض عدالت خواهد شد. مطمئنم کمیته 
انضباطی بهترین تصمیم ممکن را با توجه به شرایط پرونده خواهد گرفت. ماده 51 
می گوید نادیده گرفتن تمامی مقررات و دستورالعمل های ابلاغی از سوی باشگاه ها 
و بازیکنان ممنوع است و همه موظف هستند تا دستورالعمل ها را رعایت کنند.«

 zسوژه

جلسه رسیدگی کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبال در خصوص دعاوی صورت گرفته از 
سوی باشگاه های پیکان، تراکتور، استقلال 
و پرسپولیس به طرفیت باشگاه سپاهان 
با حضور ابوالفضل حسن زاده محمدی 
)رئیس کمیته انضباطی(، محمدرضا 
ساکت )مدیرعامل سپاهان(، علی خطیر 
)مدیرعامل استقلال(، احمد مددی 
)مدیرعامل پیکان( و هوشنگ نصیرزاده 
)مدیرعامل تراکتور( به همراه نماینده 
باشگاه پرسپولیس، نماینده کمیته ناظر 
بر قراردادها و اعضای کمیته انضباطی 
فدراسیون بعدازظهر دیروز در سالن 
اجتماعات روابط عمومی فدراسیون فوتبال 
برگزار شد. نکته قابل توجه این بود که 
تعداد زیادی از خبرنگاران اصفهانی نیز برای 
پوشش این جلسه در محل حضور داشتند. 

این در حالی است که به ندرت رخ داده 
این تعداد از خبرنگاران شهرستان، برای 
یک برنامه در فدراسیون فوتبال حضور 
پیدا کنند. پیش از شروع جلسه، باشگاه 
سپاهان در بیانیه ای تمام اتهامات را در 
و آن را دروغی از سوی شاکیان دانست: 
»سقف قرارداد باشگاه سپاهان بر اساس 
مواردی که بارها توسط ارکان فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ اعلام شده، جا دارد 
و هنوز پر نشده است. لیست بازیکنان تیم 
سپاهان هم هنوز جا دارد و مشکلی بابت 
ثبت قرارداد عیسی آل کثیر و دابو وجود 
ندارد. سپاهان هیچ گونه بی قانونی  انجام 
نداده و تمام موارد قراردادی باشگاه فولاد 
مبارکه سپاهان شفاف، قانونی و کاملاً 
مستند است. سپاهان بارها اعلام کرده 
که نسبت به دستورالعمل های ابلاغی، 
عدم ارائه محتویات آن در زمان مناسب 
و مسائلی از این دست نقد دارد و این 
قوانین مشکلات بسیاری دارد که امروز با 
این مشکلات دست و پنجه نرم می کند. 

باشگاه فولاد مبارکه سپاهان، پاسخ همه 
اتهامات مطرح شده را دارد و مستندات 
لازم در این خصوص  را به فدراسیون و 
سازمان محترم لیگ ارائه کرده است 
اما با توجه به توصیه فدراسیون مبنی 
بر عدم پاسخ های باشگاه ها به یکدیگر، 
عدم صدور بیانیه و مواردی از این دست، 
از ارائه پاسخ شفاهی به صحبت های 
مطرح شده، خودداری می کند. سپاهان 
بر خلاف صحبت های کذب و بی پایه و 
اساس نامبرده، هیچ گونه قرارداد ارزی 
با بازیکنی منعقد نکرده است و اعلام 
عددهای دروغ توسط ایشان تکذیب 
می گردد؛ ضمناً باشگاه سپاهان سقف 
بودجه را بر اساس دستورالعمل رعایت 
نموده است. این باشگاه همچنین برای 
چهارمین بار به دلیل صحبت های اشتباه 
و اطلاعات کذب ریز و درشتی که مدعیانه 
توسط مدیرعامل پرسپولیس مطرح 
می شود، از او به کمیته اخلاق شکایت 
می کند. متأسفانه مدیرعامل پرسپولیس 

بر خلاف قانون، تخلف واضح صورت داده 
و با بازیکنی که طرف قرارداد یک باشگاه 
است، مذاکره می کند و مستقیماً این 
موضوع را اعلام می کند که ادعای ایشان 
اقرار به گناه است و امیدواریم کمیته اخلاق 
به قید فوریت در خصوص این موضوع 
رسیدگی لازم را صورت دهد. ابوالفضل 
نضباطی  ا کمیته  رئیس   ، ده حسن زا
درباره این نشست می گوید: »اظهارات و 
دفاعیات تمامی باشگاه ها استماع گردید 
و براساس محتویات پرونده پس از بررسی 
و جمع بندی اتخاذ تصمیم خواهد شد و از 
طریق سایت رسمی فدراسیون فوتبال رأی 
اعلام خواهد شد.« علی خطیر اولین کسی 
بود که از جلسه کمیته انضباطی خارج شد 
و در حالی که جمله »ممنوع کردند« را تکرار 
می کرد، سوار خودرو شد: »امیدوارم کمیته 
انضباطی یک رأی خوب و در شأن فوتبال 
ایران بیاورد. ان شاءالله کمیته انضباطی 
حکم بدهد. به خدا ما را ممنوع کردند و 
چهار ساعت در این مورد صحبت کردیم.«

احمد مددی، مدیرعامل باشگاه پیکان 
می گوید: »من نمی توانم جزئیات جلسه 
را اعلام کنم اما به عنوان نماینده باشگاه 
پیکان براساس مستنداتی که داشتیم 
و دریافت کرده بودیم شکایت کردیم و 
منتظر حکم حقی از طرف کمیته انضباطی 
هستیم و استدعای ما این است حق 
باشگاهی که مورد ظلم و تضییع حقوق 
واقع شده به آن برگردانده شود. اختلاف 
بودجه ما با سپاهان کاملاً مشخص است. 
در ماده 60 آیین نامه اشاره شده استفاده 
از بازیکن غیر مجاز با نتیجه 3 بر صفر 
همراه خواهد شد. باشگاه سپاهان نه از 
یک بازیکن بلکه از چند بازیکن غیرمجاز 
در بازی با پیکان استفاده کرده و ما به این 
هم اشاره کرده ایم. من نظری در مورد هیچ 
اظهارنظری ندارم اما می دانم که در ماده 60 
آمده استفاده از بازیکن غیرمجاز با نتیجه 3 
بر صفر همراه خواهد بود. من در خصوص 
بازیکن غیرمجاز صحبت می کنم که در بازی 
پیکان و سپاهان به کار گرفته شده است.«

رئیس کمیته 
انضباطی می گوید: 

»اظهارات و 
دفاعیات تمامی 

باشگاه ها استماع 
گردید و براساس 
محتویات پرونده 

پس از بررسی و 
جمع بندی اتخاذ 

تصمیم خواهد شد 
و از طریق سایت 

رسمی فدراسیون 
فوتبال رأی اعلام 

خواهد شد.« 
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 شاکیـان سپاهان: 
بازی ها 3-0 شود

بررسی شکایت از 
 صدرنشین لیگ 
در کمیته انضباطی

 zگزارش


